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Een bakkie doen met.. Patrick van de Ven

Patrick was ruim 5 jaar een zeer gewaardeerde collega binnen Sportimpuls maar gaat een nieuw
avontuur aan bij de GGD als gezondheidsmakelaar school en jeugd voor de gemeente Maasdriel
en West Betuwe.

Patrick waarom maak je deze overstap? “Ik heb me fantastisch weten te ontwikkelen binnen
Sportimpuls maar ik kreeg de kans om meer gezondheid breed te werken en dichter bij huis”.

Bevalt het bij de GGD? “Jazeker, nu eerst nog veel kennismaken met collega’s en het werkveld
maar ik zie veel uitdagingen voor de toekomst”.

Zeker veel vrouwen bij de GGD? “Waar bij Sportimpuls de verhouding ongeveer 50:50 was is het
bij de GGD 90% vrouw, niks mis mee hoor”.

Even een paar korte dilemma’s voor je;
Zomer- of wintervakantie? “Dan ga ik voor een actieve zomervakantie”.
Topsport of breedtesport? “Breedtesport, in de topsport moeten er te veel offers worden
geleverd”.
Bioscoop of restaurant? “Niet moeilijk, een restaurant, bij voorkeur de Spaanse keuken, heerlijk!”.
Nooit meer motorrijden of nooit meer sporten? “Zo die is lastig maar kies voor nooit meer
motorrijden, omdat je dan ook wel kwetsbaar bent en niet met het hele gezin tegelijk actief kan
zijn”.

Nou Patrick succes bij de GGD, we zullen je gaan missen bij Sportimpuls!
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